

CONTENTS

A Study of the CNV Responses with Sound and Flash Stimuli on Different Brain Regions	Ci-You Lin, Cheng-Min Lee Wen-Hung Chao	1
Management of Cancer Anorexia-Cachexia Syndrome	Pei-Chun Chou, Chin-Yen Liu Su-zhen Lin	18
Synthesis, structure and of two new 1-D Lanthanide(III) Coordination polymers based on the ligand Pyridine-2-carboxylate	Fwu-Ming Shen, Shie-Fu Lush	26
Performance of Female Self-awareness in Two Yuan Drama: “a Humble Couple Liang Hong and Meng Guang” and “Chiou-hu Flirts His Wife”	Hui-Tzy Lin	38
The Influence of Students' Well-Being -Discussion on Teachers' Positive Leadership and Class Management	Ching-Chia Chung	52

元培學報

第二十四期

目次

● 聲光刺激任務下大腦不同區域之 CNV 反應之研究	林祈佑、李正民 趙文鴻	1
● 癌症食慾不振和惡病質症候群之處理策略	周佩君、劉錦燕 林素珍	18
● 兩個鏷(III)系金屬一維配位聚合物含吡啶-2-羧酸根合成及結構分析	沈福銘、駱詩富	26
● 元雜劇《舉案齊眉》、《秋胡戲妻》所呈現的女性自覺意識	林慧咨	38
● 學生幸福感之影響-以學生知覺教師正向領導、班級經營管理之探討	鍾佳靜	52